
اردوگاه آبی

تغییرات در جناح راست استقلال 
قطعی است

صالـــح حردانی تنهـــا محروم اســـتقلال در بـــازی با 
هـــوادار خواهـــد بود و مجـــوز حضور در ایـــن بازی را 
نـــدارد. حردانـــی به دلیـــل دریافـــت چهارمین کارت 
زرد، اســـتقلال را در ایـــن بـــازی همراهـــی نخواهـــد 
کـــرد. با توجـــه به غیبـــت او کـــه در نیم فصـــل دوم 
تبدیل به یکی از مهره های کلیدی اســـتقلال شـــده، 
تغییـــرات در جناح راســـت اســـتقلال قطعی خواهد 
بود و ســـرمربی آبی هـــا بایـــد از مهره هـــای دیگر در 
این پســـت اســـتفاده کند. شاید ســـرمربی استقلال 
ترکیـــب دفاعـــی اســـتقلال را تغییـــر دهد تـــا ناچار 
نباشـــد از رامین رضاییان در پست دفاع راست بازی 
بگیـــرد چرا کـــه عقب نگه داشـــتن رامیـــن رضاییان 
موجـــب کاهش بار هجومی اســـتقلال خواهد شـــد 
و ســـرمربی صربســـتانی اســـتقلال نیـــز بـــه خوبـــی 
می دانـــد که اگـــر رضاییـــان را در پســـتی بـــازی دهد 
کـــه به دروازه نزدیک نباشـــد احتمـــال گلزنی تیمش 
از همین چیـــزی کـــه می بینیم هم کمتر می شـــود. 
بـــا توجه بـــه اینکه اســـتقلال نیـــاز به برتـــری مقابل 
هـــوادار دارد تـــا جایگاهـــش در جـــدول را ارتقا دهد 
بعید اســـت که رضاییـــان به جای حردانی در پســـت 
دفاع راســـت بازی کنـــد و احتمالاً یکـــی از مدافعان 
مرکزی اســـتقلال در این پســـت به میـــدان خواهد 
رفـــت تا رضاییان همچنان آزادانه در پســـت هجومی 
اســـتقلال بازی کند و علاوه بر گلزنی برای اســـتقلال 

موقعیـــت هم ایجـــاد کند.
 

ترکیب استقلال کامل شد
آبی هـــا دوشـــنبه ای کـــه از راه خواهـــد رســـید با تیم 
هـــوادار بـــازی خواهنـــد کرد. کســـب یـــک امتیاز در 
ایـــن بـــازی منجر بـــه پایان خطر ســـقوط اســـتقلال 
بـــه دســـته پایین تـــر خواهد شـــد و اســـتقلال حتی 
اگـــر بتواند از تیم ســـقوط کـــرده تهرانی یـــک امتیاز 
هـــم بگیـــرد حضـــورش در لیـــگ فصل بعـــد قطعی 
اســـت و دیگر بیم ســـقوط را احســـاس نخواهد کرد 
امـــا پرواضح اســـت که اســـتقلال برای عبور از ســـد 
هـــوادار نیاز به داشـــتن همه ســـرمایه های خود دارد 
و بایـــد بـــا تیمی کامـــل مقابل ایـــن تیم قـــرار بگیرد 
چرا کـــه هوادار چیزی بـــرای از دســـت دادن ندارد و 
غ البـــال وارد عرصـــه رقابت با اســـتقلال خواهد  فار
شد و چه بســـا برای این تیم دردسرآفرین هم باشد. 
اینکه اســـتقلال در آســـتانه بـــازی با هـــوادار از دایره 
مصدومانش کاسته شـــده، در واقع یک خبر خوش 
برای اســـتقلال محسوب می شـــود. در روزهای اخیر 
پزشـــک اســـتقلال به مربیـــان این تیم اعـــلام کرده 
مســـعود جومـــا و ایمـــان ســـلیمی قادر بـــه همراهی 
اســـتقلال خواهند بود و بوژوویچ می تواند در صورت 
نیاز از وجود ایـــن دو بازیکن بهره بگیرد. هر چند که 
جوما عملکرد مطلوبی نداشـــته و سلیمی هم بیش 
از حـــد مصدوم می شـــود اما به هر حـــال بودن همه 
ســـرمایه ها می توانـــد خبـــر خوشـــی بـــرای بوژوویچ 

باشـــد تا یک ترکیـــب ایـــده آل را برگزیند.
 

مظفر پیشنهاد استقلال را تکذیب کرد

شـــهرزاد مظفـــر یکـــی از مربیـــان مطرح در ســـطح 
فوتبـــال بانـــوان ارائـــه هرگونه پیشـــنهادی از ســـوی 
باشـــگاه اســـتقلال بـــرای قبـــول ســـرمربیگری این 
تیـــم را رد کـــرد. ایـــن مربی کهنـــه کار اعلام کـــرده تا 
کنون هیچ پیشـــنهادی از ســـوی باشـــگاه اســـتقلال 
داده نشـــده و بـــه همیـــن دلیـــل نمی توانـــد دربـــاره 
مربیگـــری در اســـتقلال صحبتی به میـــان آورد. تیم 
بانـــوان اســـتقلال از ماه ها قبل فعالیت خـــود را آغاز 
کـــرد و نتایج قابـــل توجهی به دســـت آورده اما برای 
فعالیت مطلـــوب در رده هـــای بالاتر فوتبـــال بانوان 
بایـــد از مربیان و بازیکنـــان با تجربه تری ســـود ببرد 
تا احیاناً در مسابقات ســـخت و دشوار آتی با مشکل 
مواجه نشـــود. البتـــه اینکـــه مظفر تک گزینـــه مورد 
اعتمـــاد از ســـوی اســـتقلالی ها باشـــد محـــل بحث 
اســـت و ظاهراً مدیران این باشـــگاه نیز بـــه این دید 
به انتخاب ســـرمربی نگاه نمی کنند و چه بسا کادری 
که باعـــث صعود تیـــم از دســـته دوم به دســـته اول 

شـــد، حفظ کنند.
 

استقلال باید با سپاهان مذاکره کند
در روزهای گذشـــته مذاکراتی میان رابطان باشـــگاه 
اســـتقلال و امیـــد نورافکـــن انجـــام شـــد کـــه ایـــن 
بازیکـــن تمایل خود را بـــرای حضور در اســـتقلال به 
اطـــلاع مدیـــران ایـــن باشـــگاه رســـاند. نورافکن به 
مدیران اســـتقلال اعلام کـــرده برای حضـــور در این 
باشـــگاه مشـــکلی ندارد و فقط باید با باشـــگاه طرف 
قـــراردادش مذاکره کنـــد. در خبرهایـــی که پیش تر 
منتشـــر شـــد، به این موضوع اشاره شـــد که باشگاه 
اســـتقلال قصد مذاکره با ملـــوان را دارد اما در واقع 
باشـــگاه اســـتقلال باید با باشـــگاه ســـپاهان مذاکره 
کنـــد چرا کـــه ایـــن بازیکـــن به طـــور قرضـــی از تیم 
ســـپاهان راهی ملوان شده تا دوران مقدس سربازی 
را ســـپری کنـــد. اینکـــه ســـپاهان بـــا پیشـــنهادهای 
رســـیده از ســـوی باشـــگاه اســـتقلال برای آزاد کردن 
نـــام نورافکن موافقت کند مشـــخص نیســـت اما با 
توجـــه به اینکـــه اصـــولاً بازیکنان چپ پـــای آنچنانی 
در فوتبـــال ایـــران وجود نـــدارد، حضـــور نورافکن در 

اســـتقلال نمی توانـــد چندان قطعی باشـــد.
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علـــی تاجرنیـــا، مرد موقـــر و با شـــخصیت 
هیـــأت مدیـــره اســـتقلال که مســـئولیت 
خطیـــر و دشـــوار نمایندگـــی هلدینـــگ 
خلیج فارس در باشـــگاه اســـتقلال را نیز به 
عهده دارد، با انتشـــار رشـــته توئیتی اعلام 
کـــرده: حلقـــه مفقوده مـــا بـــرای موفقیت 

همدلـــی و یکپارچگی اســـت.
تاجرنیا دســـت روی نقطه درستی گذاشته 
اســـت. اســـتقلال هرچـــه در این ســـال ها 
ضربه خورده بابت همیـــن ناهماهنگی ها 
بوده است. در ســـال هایی که استقلال در 
اوج ناکامی ســـیر کـــرده و پی درپی جام ها 
را از کـــف داده، آنچه بیـــش از همه موجب 
بـــه وجـــود آمـــدن ایـــن فضـــای نامتعادل 
شده یکدســـت نبودن عوامل مؤثر در این 

باشـــگاه است.
شـــاید به کار بـــردن ایـــن واژه هـــا نگاه ها را 
به ســـمت بازیکنـــان و مربیـــان بچرخاند؛ 
شـــاید هم برخی تصور کنند که هـــواداران 

اســـتقلال بایـــد بـــه یکپارچگـــی و همدلی 
برســـند امـــا آنچـــه اســـتقلال را به ســـمت 
رشـــد و ترقی و دســـتیابی به موفقیت های 
متعدد پیش خواهد بـــرد، اتحاد و همدلی 
در میـــان اعضای هیأت مدیره این باشـــگاه 

. ست ا
اینکه چـــرا امـــروز اعضـــای هیـــأت مدیره 
باشـــگاه اســـتقلال باید از اعمـــاق وجود با 
یکدیگر همدل و یکپارچه باشـــند، ســـؤال 
مهمی اســـت که قطعـــاً تاجرنیـــا می تواند 
به آن پاســـخ دهـــد. تردیدی نباید داشـــت 
اگر مدیـــران اســـتقلال بـــه وفاق برســـند 
نتایج مطلوب تـــری حاصل خواهد شـــد. 

آنچـــه در ایـــن ســـال ها بیـــش از همـــه به 
اســـتقلال آســـیب وارد کـــرده همین چند 
پارچگـــی مدیـــران اســـتقلال بـــوده که هر 
یـــک ســـاز خـــود را نواخته انـــد و هـــر فصل 
که اســـتقلال بـــه جام هایی دســـت یافته 
و نتایـــج مطلوبـــی را رقم زده، مدیـــران این 
باشـــگاه به لحاظ هماهنگـــی در وضعیت 

بســـیار ایده آلی قـــرار داشـــته اند.
رشـــته توئیت تاجرنیـــا در واقع فقـــط افراد 
بیـــرون از دایـــره مدیریتی این باشـــگاه را در 
بر نمی گیـــرد و مدیران این باشـــگاه نیز باید 
بـــه واقع دست های شـــان را در دســـت هم 
دهنـــد و بـــرای موفقیت تیم تـــلاش کنند 

نه اینکـــه برخی بـــه دنبال ناکامـــی دیگری 
باشـــند تا جای شـــان را بگیرند.

در باشـــگاه اســـتقلال اکنـــون مدیرانـــی 
حضـــور دارنـــد که برخـــی صاحـــب تجربه 
کاری در ایـــن باشـــگاه هســـتند و برخی نه. 
امـــا مســـأله اصلی این اســـت کـــه هریک از 
اعضای کنونی با هر میـــزان تجربه و کارایی 

بـــه واقع دلـــش با موفقیـــت تیم باشـــد نه 
اینکه در خفا دنبال مســـائل دیگری باشد.

بـــه هرحـــال امیدواریـــم همـــان طـــور که 
تاجرنیـــا صحبـــت از اتحـــاد و همدلـــی به 
میان آورده، اســـتقلال همین گونه باشد و 
از همـــان رأس یکپارچگی به عینـــه در این 

باشـــگاه دیده شـــود.

طـــی روزهـــای اخیـــر بارهـــا دربـــاره تمدیـــد 
قـــرارداد بـــا بازیکنـــان شـــاخص اســـتقلال 
درخواســـت های متعددی از ســـوی هواداران 
این باشـــگاه مطـــرح شـــده اســـت. در میان 
بازیکنان اســـتقلال بیشـــتر نگاه ها به سمت 
اندونـــگ و رضاییـــان اســـت و هـــواداران از 
مدیران این باشـــگاه انتظار دارند به ســـرعت 
با این دو بازیکن تمدید قرارداد شـــود تا احیاناً 
معـــدود بازیکنـــان شـــاخصی کـــه در ترکیب 

اســـتقلال حضـــور دارنـــد، از دســـت نروند.
باشـــگاه اســـتقلال تـــا کنـــون هیـــچ اقدامی 

در ایـــن راســـتا انجام نـــداده و قـــرارداد این دو 
بازیکـــن را تمدیـــد نکرده اســـت. اینطـــور که 
پیداســـت، مدیـــران اســـتقلال می خواهند 
مذاکره برای تمدیـــد قرارداد بـــا بازیکنان را به 
بعـــد از پایان فصـــل موکول کننـــد هرچند که 
بازیکنی همچون ماشـــاریپوف در میانه های 
فصـــل بـــا اســـتقلال قـــرارداد تمدید کـــرد تا 
مشـــخص شـــود اگـــر بخواهنـــد قـــراردادی را 
تمدیـــد کننـــد در این راســـتا اقـــدام خواهند 

. د کر
دربـــاره ماجـــرای اندونـــگ و رضاییـــان امـــا 
مشـــخص نیســـت که چـــرا و بـــه چـــه دلیل 
مدیران اســـتقلال مردد هســـتند. شاید رقم 
دریافتـــی رضاییـــان در ابتدای فصـــل که این 
روزهـــا به نوعـــی محل بحث و حتـــی اختلاف 

تبدیـــل شـــده یکـــی از دلایل باشـــد چـــرا که 
روایت های مختلفـــی درباره میـــزان دریافتی 

ایـــن بازیکن وجـــود دارد.
برخـــی گفته اند که رضاییان همـــه قراردادش 
را به صـــورت یک جـــا دریافت کـــرده و ابتدای 
فصـــل 35 میلیـــارد تومانـــش را گرفتـــه که در 
آن زمـــان قطعاً ارزش ریال نســـبت بـــه ارزش 
ارزهای خارجـــی بالاتر از شـــرایط کنونی بوده 
واگر چنین شـــده باشـــد، رضاییان سود قابل 

توجهی کرده اســـت.
شـــایعاتی هم وجـــود دارد کـــه رقـــم دریافتی 
رضاییـــان از اســـتقلال بیـــش از 60 میلیـــارد 
تومان اســـت که این خبـــر نمی تواند چندان 
صحت داشـــته باشد و بعید اســـت که چنین 
دســـتمزدی بـــرای رامیـــن در ابتـــدای فصل 

تعریف شـــده باشـــد.
بعید نیست اساســـاً انتشـــار این اخبار ناشی 
از نزدیـــک شـــدن بـــه زمـــان نقـــل و انتقالات 
باشـــد و برخی بـــه دنبـــال این هدف باشـــند 
کـــه رضاییـــان را بـــا توجه بـــه دســـتمزدی که  
طلـــب می کنـــد، از اســـتقلال دور کـــرده و به 
نوعـــی او را بازیکن گرانقیمتـــی در میان افکار 
عمومی جـــا بیندازند اما به هرحـــال عملکرد 
رضاییان در فصـــل جاری به گونـــه ای بوده که 
جای هیچ حـــرف و حدیثی باقـــی نمی گذارد 
و افکارعمومـــی نمی پذیـــرد کـــه ایـــن بازیکن 
اســـتقلال را ترک کرده و در تیـــم دیگری بازی 
کند؛ موضوعی کـــه هیچ بعید نیســـت اتفاق 
بیفتـــد و رامین رضاییـــان راهی تیـــم دیگری 

. د شو

این روزها شـــایعاتی پیرامون احتمال جدایی 
رامین از اســـتقلال بعد از پایان فصل شـــنیده 
می شـــود و شـــاید رضاییان به خاطـــر همین 
مســـائلی که اخیـــراً دربـــاره دســـتمزدش در 
رســـانه ها مطرح شـــده اســـتقلال را به سمت 
تیـــم دیگری تـــرک کنـــد، هرچنـــد او روزی که 
با اســـتقلال قرارداد منعقـــد کرد بـــه مدیران 
ســـابق اســـتقلال گفت کـــه دوســـت دارد در 
ســـال های پایانی فوتبـــال خود در ایـــن تیم به 
بازی حرفـــه ای ادامـــه دهد و به نوعی حســـن 
نیـــت خـــود را اثبـــات کـــرد امـــا شـــاید برخی 
حاشیه ســـازی ها رامیـــن را از ادامـــه حضور در 
اســـتقلال منصرف کنـــد که اگر چنین شـــود، 
هرگز اتفـــاق خوشـــایندی برای ایـــن تیم رخ 

نخواهـــد داد.

تردیدهای رضاییان برای تمدید قرارداد با استقلال 

بهترینبازیکنآبیمیرود؟

به بهانه توئیت آقای تاجرنیا

همدلیووفاقازهیأتمدیرهسرچشمهمیگیرد
نکته روز

سوژه
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بعـــد از اینکه مدیران ســـابق اســـتقلال با جواد 
نکونـــام به بن بســـت رســـیدند و مقرر شـــد این 
مربـــی برکنـــار و فـــرد دیگری به جایش ســـکان 
هدایت اســـتقلال را به دســـت بگیـــرد، مدیران 
ســـابق استقلال راهی ترکیه شـــدند تا مذاکراتی 

با فاتـــح تریم انجـــام دهند.
این مذاکرات اما خیلی زود با ســـرمربی شـــهیر 
ترکیـــه ای بی نتیجـــه مانـــد و مدیـــران ســـابق 
اســـتقلال نیـــز بـــا مدیـــر برنامـــه موســـیمانه به 
توافق رســـیده و این مربی آفریقایی را به عنوان 

ســـرمربی انتخـــاب کردند.
مذاکرات مدیران سابق اســـتقلال با فاتح تریم 
در هتـــل مارمارای کشـــور ترکیه انجام شـــد و تا 
کنـــون هیچ کس پـــرده از این ماجرا برنداشـــته 
کـــه مدیـــران ســـابق اســـتقلال بـــا ایـــن مربی 
نامدار ترکیه ای گفت و گوی مســـتقیم داشـــتند 
و از طریـــق یک واســـطه ایرانی با ایـــن مربی در 

کشـــورش نشســـت برگزار کردند.
یکـــی از افراد حاضر در این نشســـت به خبرنگار 
ایران ورزشـــی ماه هـــا قبل گفته بود که جلســـه 
میان مدیران باشـــگاه اســـتقلال و فاتح تریم به 
گونه ای برگزار شـــد کـــه دو طرف خیلـــی زود به 
ایـــن نتیجه رســـیدند که توافق ممکن نیســـت. 
البته ایران ورزشـــی به دلیل حساسیت موضوع 
و شـــرایط نامناســـب اســـتقلال اقدام به انتشار 

مذاکـــرات بـــا تریم نکـــرد امـــا اکنـــون وقت آن 
رســـیده تا ماجـــرا به نوعی برملا شـــود تا شـــاید 
مدیران کنونی اســـتقلال برای انتخاب سرمربی 
جدیـــد هم بنیه مالی خـــود را پیش از مذاکره در 
نظر بگیرند و هم اینکه فرد مناســـبی را انتخاب 
کنند تـــا از مقبولیت کافی برخوردار باشـــد... .

 ماه هـــا قبـــل فاتـــح تریم کـــه پیـــش از مذاکره 
حضـــوری بـــا یکـــی از مدیران ســـابق اســـتقلال 
از طریـــق اســـکایپ نیـــز صحبـــت کـــرده بود و 
توافقـــات اولیه حاصل شـــده بـــود در مذاکرات 
حضوری از باشـــگاه استقلال خواســـتار مبلغ 2 
میلیون دلار می شـــود تـــا بدون معطلی ســـکان 
هدایت اســـتقلال را به دست بگیرد اما برخلاف 
مذاکراتی که از طریق اســـکایپ شـــده بود، این 

درخواســـت مورد قبـــول قـــرار نمی گیرد!
 در ادامـــه تریـــم از ایرانی ها می خواهـــد که رقم 
نهایی اعلام شـــود که مدیران ســـابق اســـتقلال 
به او اعـــلام می کنند قـــادر به پرداخـــت مبلغی 
بیش از یـــک میلیون دلار نیســـتند و این مربی 
تـــرک تبـــار کـــه انتظار چنیـــن جوابی نداشـــت 
بـــه رابـــط مترجـــم جلســـه اعـــلام می کنـــد که 
حضورش در اســـتقلال با این دســـتمزد ممکن 
نیســـت و بهتر اســـت مذاکـــرات درهمین نقطه 

متوقف شـــود.
جالـــب اینکـــه بـــه ادعـــای فـــرد حاضـــر دراین 
نشســـت تریـــم از برخـــی رفتارها نیـــز در حین 
برگزاری جلســـه گلایه داشته و نســـبت به نحوه 
مذاکـــره ابـــراز نارضایتـــی هم کرده اســـت اما به 
هردلیـــل هـــم از جانـــب تریـــم و هـــم از جانب 
مدیران ســـابق اســـتقلال هیچ گاه ایـــن مذاکره 
افشـــا نشـــد در حالی که شـــاید اگر تریم سکان 
هدایـــت اســـتقلال را بـــه دســـت می گرفـــت به 

افشای مذاکرات مدیران سابق با مربی ترک در هتل مارمارا

 چرا فاتح تریم 
جایگزین نکونام نشد؟!

دلیـــل نـــام بزرگی که داشـــت می  توانســـت 
کشـــش و انگیـــزه بیشـــتری بـــرای بازیکنان 
اســـتقلال ایجاد کنـــد و احتمال داشـــت که 
ایـــن تیم نتایـــج بهتـــری را در فصـــل جاری 

رقـــم بزند.
البتـــه اینکـــه بخواهیـــم بـــا قطعیـــت حضور 
تریم در اســـتقلال را منشـــأ تحولی بدانیم با 
توجه بـــه وضعیت فنی نامناســـب بســـیاری 
از بازیکنان اســـتقلال شـــاید یک پیشگویی 
غیر واقعی باشـــد اما به هرحـــال این دیدگاه 
وجـــود دارد کـــه شـــاید تریـــم می توانســـت 
اســـتقلال را از وضعیتـــی کـــه اکنـــون به آن 
گرفتـــار آمـــده رهـــا کنـــد و بعـــد از نکونـــام 
تبدیـــل بـــه یـــک مربـــی تأثیر گـــذار درایـــن 
باشـــگاه شـــود چرا که موســـیمانه بعد از یک 
جرقـــه کوتاه در اســـتقلال در مســـیر ناکامی 
قـــرار گرفـــت تـــا جایی کـــه ناگهان ایـــران را 

ترک و بـــه زادگاهـــش رفت تا بحـــران بزرگی 
این باشـــگاه را فرا بگیرد و مدیران اســـتقلال 
بـــرای انتخـــاب ســـرمربی دچـــار مشـــکلات 

بزرگی شـــوند.
اینکـــه تریـــم در مذاکـــرات ماه هـــا قبـــل بـــا 
اســـتقلال خواســـتار رقم قابل توجهی شـــده 
شـــکی در آن نیســـت امـــا ســـؤالی کـــه وجود 
دارد ایـــن اســـت کـــه چـــرا مدیـــران باشـــگاه 
اســـتقلال با وجـــود موافقـــت اولیـــه وقتی در 
هتـــل مارمـــارای ترکیـــه با ایـــن مربـــی رو در 
رو شـــدند درخواســـت او را مـــورد قبـــول قرار 
ندادند؟! آیا مدیران ســـابق استقلال و افرادی 
که در این باشـــگاه منابـــع مالـــی را در اختیار 
داشـــتند نمی دانســـتند یـــک مربی با ســـابقه 
تریم چه ارزشـــی دارد و چرا خود را آماده عقد 

قـــرارداد نهایـــی نکردند؟!
شـــاید هم به قول راوی مدیران استقلال از 

همان ابتدا از ســـفر به ترکیـــه مقصودی جز 
توافق با مدیربرنامه موســـیمانه نداشـــتند 
چرا کـــه بعـــد از برگزاری نشســـت بـــا تریم 
بلافاصله با مدیربرنامه موسیمانه در همان 
ترکیـــه قـــرار می گذارنـــد و قـــرارداد نهایـــی 
را امضـــا می کننـــد تـــا به نوعـــی مذاکـــره با 
سرمربی ترک نمایشـــی بیشتر جلوه نکند.
بـــه هرحـــال اســـتقلال بـــزودی در مســـیر 
انتخـــاب ســـرمربی جدیـــد قـــدم خواهـــد 
برداشـــت و لازم اســـت مدیران این باشـــگاه 
ابتـــدا بـــرای عقـــد قـــرارداد بـــا گزینـــه مورد 
نظر بـــه جمع بنـــدی نهایی برســـند و منابع 
مالی مناســـب را نیـــز تأمین کننـــد. اگر هم 
اعضای هیأت مدیـــره برای تـــداوم همکاری 
با بوژوویچ به نتیجه برســـند که اساســـاً همه 
چیـــز منتفی اســـت و اســـتقلال تکلیفش را 

زودتـــر از شـــروع فصـــل جدیـــد می داند.

 استقلال  استقلال 
بزودی بزودی 

در مسیر در مسیر 
انتخاب انتخاب 

سرمربی سرمربی 
جدید قدم جدید قدم 

خواهد خواهد 
برداشت و برداشت و 
لازم است لازم است 

مدیران مدیران 
این باشگاه این باشگاه 

ابتدا برای ابتدا برای 
عقد قرارداد عقد قرارداد 

با گزینه با گزینه 
مورد نظر به مورد نظر به 
جمع بندی جمع بندی 

نهایی برسند نهایی برسند 
و منابع مالی و منابع مالی 
مناسب را نیز مناسب را نیز 

تأمین کنندتأمین کنند

گزارش

رضا حمیدی
خبر نگار

 مذاکره با گزینه های اروپایینگاه ها به سوت کوپال
فدراســـیون  داوران  کمیتـــه 
فوتبـــال بـــا توجـــه بـــه کمبود 
شدیدی که در انتخاب داوران 
اخیـــر  ســـال های  در  و  دارد 
نتوانســـته داوران جدیـــدی را 
بـــه دایـــره قضـــاوت وارد کند، 
از داوران  دایـــره محـــدودی 
را بـــرای قضـــاوت بازی هـــای 
لیـــگ برتـــر در اختیـــار دارد. 
در روزهـــای اخیـــر بارهـــا نـــام 
بـــرادران حیدری را شـــنیدیم 
کـــه در بازی هـــای لیـــگ برتر 
به عنوان داور وســـط یـــا داور 
در  یافته انـــد.  حضـــور   VAR
بازی قبـــل نیز بیـــژن حیدری 

طنـــی  با میـــل  ف  خـــلا بر
هواداران اســـتقلال به عنوان 
داور انتخاب شـــد کـــه حضور 
ایـــن داور بـــا واکنش های تند 
هواداران مواجه شـــد. با توجه 
بـــه اتفاقاتـــی کـــه در آن بازی 
رخ داد این بـــار کمیته داوران 
دیگـــر از بـــرادران حیـــدری به 
عنوان داور بازی های استقلال 
اســـتفاده نکـــرد و نـــام کوپال 
ناظمی را به عنـــوان داور بازی 
اســـتقلال و هوادار اعلام کرد 
که باید دید واکنش هواداران 
اســـتقلال به عملکرد این داور 

چـــه خواهـــد بود؟!

خبرگزاری تســـنیم مدعی شده 
حـــال  در  اســـتقلال  باشـــگاه 
مذاکـــره بـــا مربیانی در ســـطح 
اروپـــا اســـت. در گـــزارش ایـــن 
خبرگـــزاری آمـــده: علـــی نظری 
جویبـــاری مدیرعامـــل و علـــی 
تاجرنیـــا رئیـــس هیـــأت مدیره 
باشگاه استقلال از هفته گذشته 
راهی اروپا شـــدند. در شـــرایطی 
کـــه گفته می شـــد انتخاب محل 
اردوی آماده ســـازی فصـــل آینده 
اســـتقلال در کشور هلند، هدف 
اصلـــی ســـفر مدیران اســـتقلال 
پیگیـــری   مـــا  ا اســـت،  بـــوده 
خبرنگار تســـنیم نشان می دهد 

انتخـــاب  آنهـــا  اصلـــی  هـــدف 
ســـرمربی جدیـــد بـــرای فصـــل 
آینده اســـت! نظـــری جویباری و 
تاجرنیا با ســـه گزینـــه خارجی از 
کشـــورهای هلند، آلمـــان و یک 
کشـــور دیگـــر مذاکراتـــی انجام 
دادنـــد کـــه بـــه نتیجه نرســـید. 
در ادامـــه، دو گزینـــه دیگـــر نیز 
اضافه شـــد که روند مذاکرات با 
آنها همچنان ادامـــه دارد. امروز 
تاجرنیـــا رئیـــس هیـــأت مدیره 
اســـتقلال در توئیتـــی اعلام کرد 
کـــه اقدامات مهم زیرســـاختی، 
اجرایـــی و فنی برای فصل جدید 

در حـــال انجام اســـت.

حمیدرضا عرب 
روزنامه نگار


